
Ganløse, 15. marts 2022 

                           Referat  

Den ordinære generalforsamling  
i grundejerforeningen Hesselparken 

                    Tirsdag, d. 15. marts 2022, kl. 19:30  

     Sted: Mødelokalet i Børneinstitutionen Basthøj 

Tilstede: Nr. 2, 26, 8, 9, 40, 12, 11, 4, 5, 16, 36, 44, 38, 30, 28, 44, 42. 

1. Valg af dirigent: Jan (nr. 8) 

Valg af referent: Anette (nr. 2) 

Valg af stemmeudvalg: Connie + Willy 

2. Formandens beretning for perioden 19/3 2019 – 15/3 2022 

Beretningen blev godkendt. Se vedhæftede bilag. 

3. Regnskab for 2021 – vedtaget 

Budget for 2022 - vedtaget 

4. Indkomne forslag:  

Bestyrelsen foreslår, at vi holder arbejdsdag lørdag den 11. juni med efterfølgende vejfest. – Vedtaget. 

Den 23.6. afholdes Sankthansaften. Vi starter på det grønne område kl. 18. Jan sætter grill op. 

5. Fastsættelse af kontingent 

• Bestyrelsen foreslår, at det halvårlige kontingent hæves fra 1.300 til 1.400 kr. inkl. opsparing (250 
kr.) til asfaltkontoen. 

Vedtaget. 

6. Fastsættelse af honorarer 

Bestyrelsen arbejder videre uden kontante honorarer.  

7. Valg af bestyrelse og revisor 

• Følgende medlemmer af bestyrelsen genopstillede og blev valgt 

Lars Lundberg (nr. 28) – formand  

Kurt Skaarup – (nr. 42) – kasserer  

Kirsten Rye (nr. 44) – bestyrelsesmedlem 

Peter Rye (nr. 44) – Revisor 

• Følgende medlemmer genopstillede ikke: 

Anette Petersen (nr. 2) – Suppleant 

Peter Petersen (nr. 26) blev valgt. 

8. Eventuelt 

Kort snak om den nye situation omkring prisstigninger på gas. Er varmepumper en mulighed? De støjer 
meget og anbefales ikke til rækkehuse. Der er ikke stemning for, at vi skal gøre noget fælles. Vi tager det 
op, hvis der på et tidspunkt skulle komme nogle fælleskrav fra Staten. Hvad med jordvarme på 
fællesarealet? 

Snak om parkering på vendepladser. Vi henstiller til den sunde fornuft. Man skal ikke parkere over for 
hinanden på en lille sidevej. Husk, at man ikke skal parkere permanent på vendepladserne. 

Affaldssortering: Det system, vi har, er reduceret fordi vi er rækkehuse. Vi skal selv sortere og køre det 
væk. Kunne man evt. få en nedgravet affaldsspand til f.eks. til plast? Bestyrelsen undersøger sagen. 

Bestyrelsen takkede nej til en ”pakkeboks” på området. 


